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Burgerjaarverslag 
2023 

  

  

„re. 

gemeente 

Bronckhorst 

2023 in een 
notendop 

- 

Burgerjaarverslag 

Ook in 2023 

gebeurde 
veel in Bronckhorst. 

Er kwam een 
groot 

aantal 

woningbouwplannen 

en 
mooie initiatieven 

op weg 

naar een 

energie- 

neutraal Bronckhorst. We namen afscheid van 

burgemeester 

Marianne Besselink 
en 

legden 
de 

laatste hand aan 

de voorbereidin- 

gen 

voor de invoe- 

ring 

van 
de 

Omgevingswet, 
die het 

aanvragen 

van 

vergunningen eenvoudiger 
en 

goedkoper 
maakt. Ook 

kreeg 
de raad 

een 
toekomststoel 

aangeboden 

om 

bij 

besluiten 

altijd 
de toekomst en het klimaat mee 

te 

EB 

wegen 

etc. In dit 

verslag 
blikken we 

terug 
op 

2023. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

   

° 

2.654 

rijbewijzen (3.525 
in 

2022) 

° 

1.287 
paspoorten 

(1.521 
in 

2022) 

en 
997 identiteitskaarten 

(1.790 
in 

2022) 

° 

650 

aanvragen omgevingsvergunning 
voor o.a. 

bouwen, 
kappen 

en milieu 

(555 
in 

2022) 

° 

315 
aanvragen 

APV-vergunning 

voor 
evenementen 

(231 
in 

2022) 

en we 

registreerden 

88 

meldingen (126 
in 

2022) 

° 

288 

uitkeringen (269 
in 

2022) 

° 

1.447 x de 

minimaregeling 
incl. 

kindpakketregeling (1.868 
x in 

2022). Hierbij zijn 
de 

Oekraïense 

vluchtelingen inbegrepen 

* 

2.083 x 

bijzondere bijstand (2.709 
x in 

2022). 
Dit is inclusief de 

energietoeslag 

° 

1.300 inwoners 

kregen huishoudelijke hulp (1.263 
in 

2022) 

° 

556 inwoners 

kregen 
een 

begeleidingstraject (GGZ-behandeling, dagbesteding etc.) 

(574 
in 

2022) 

* 

964 

vervoersvoorzieningen (waaronder 

een 

taxipas, 
aangepaste fiets, scootmobiel, 

financiële 

vervoersvergoeding) 

(in 
2022 waren dit er 

899) 

* 

85 

woonvoorzieningen (96 
in 

2022) 

* 

371 rolstoelen 

(374 
in 

2022) 

« 

821 kinderen 

kregen 

een vorm van 

jeugdhulp 

(809 
in 

2022) 

« 

668 
x 
de 

mantelzorgwaardering 
verstrekt 

(623 
in 

2022) 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)  

Monumentenprijs 

Met 
onze monumen- 

tenprijs 
zetten 

we 

jaarlijks 

een monu- 

ment 
in het 

zonnetje, 

dat in dat 

jaar 
fraai 

gerestaureerd 
is. In 

2023 viel de eer te 

beurt 
aan 

het Heili- 

genbeeldenmuseum 

in 

Kranenburg. 
Het 

museum had meer 

opslag/-depotruimte 

nodig 
om de unieke 

heiligenbeelden 
op 

   

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Vrouwen 

aan de 

top 

In de Achter- 
Î 

hoek 
staan 

bij 

verschillende 

bedrijven 

vrouwen aan 

de 

top. 

Er 

zijn 

vrouwelijke 

burgemeesters 

en 

bij 
het 

Graafschap 
College 

i 

in 
Doetinchem 

staat een 

vrouwelijke 
bestuurder aan het roer. Deze laatste 

en 

burgemeester 
Besselink bedachten het initiatief 

om 

vrouwelijke 
studenten 

op 

internationale 

vrouwendag (8 maart) 

een 

dagje 

mee 
te laten 

lopen 
met 

vrouwen 
in 

topposities 

in de Achterhoek. Het was een 

inspirerende dag 
voor de 

ca. 
25 studentes die 

een 

kijkje 

namen 

bij 
onder 

meer 

bij 
de 

  

  

    

    « 

werden 236 

baby's geboren (233 
in 

2022) 

* 

zijn 
90 

huwelijken (88 
in 

2022) 

en 
57 

geregistreerde partnerschappen 

(37 
in 

2022) gesloten 

* 

telden 
we 

op 
31 december 2023 36.124 inwoners 

(36.280 
in 

2022) 

* 

ontvingen 
we 146 bezwaarschriften 

(138 
in 

2022). 
48 bezwaarschriften 

zijn onderling 

met de betrokken medewerkers 
en 

inwoners 

opgelost 
of 

doorgestuurd 

naar 
andere 

instanties die 

verantwoordelijk zijn 
voor de 

behandeling. 
Onze 

juristen 
behandelden 

35 ‘lichtere’ zaken 
en 

23 zaken kwamen 

bij 
de commissie bezwaarschriften terecht. 

Van 40 bezwaarschriften die 
tussen 

het 

najaar 
en het einde van het 

jaar 
binnenkwamen, 

wordt binnenkort bekend hoe deze 

afgehandeld 
worden. De bewaarschriften 

gingen 

over 

uiteenlopende onderwerpen, 
zoals 

omgevingsvergunningen 
en 

handhavingszaken. 

feliciteerden we 46 

echtparen 

nn 

persoonlijk 
of 

met 
een brief die 

70, 

65 of 60 

jaar getrouwd 
waren. 

In de 

coronatijd 
kon 

persoonlijk 

feliciteren niet en daarom 

nodigden 

we 

huwelijksparen 
die 

toen 60, 
65 

of 70 

jaar getrouwd 

waren 
in de 

zomer uit voor een 

gezellig 

samenzijn 
in de Gouden 

Karper 
in 

Hummelo 
waar 

de 

burgemeester 

alsnog 
met hen stilstond 

bij 
hun 

bijzondere huwelijksjubileum. 

was 

lintjesregen 
rond 

Koningsdag 

een 
echte 

lintjesregen. 
8 Bronckhorsters werden verrast. De 

uitreiking 

was 

tijdens 

een 

feestelijke happening 
in de kerk in Vierakker. uit 

Drempt, 

uit 
Vorden, 

uit 
Halle, 

uit 

Hengelo, 

uit 

Hengelo 
en uit Zelhem werden Lid in de 

es 

Er EE Orde 
van 

Oranje 
Nassau 

en 
uit 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Vorden en uit Hummelo 

(geanonimiseerd)

kregen 
de 

ridderonderscheiding uitgereikt. 

Er waren meer inwoners die 

koninklijk 

werden onderscheiden in 2023. Ook 

: 

uit Zelhem en 

RN 

uit 

s Vorden 

(beide ridder) 
en 

5 

quit Zelhem 
(lid) kregen 

een zeer 
verdiend 

lintje. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)
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(geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Achter-Drempt 
af. Het 

partycentrum 
bood 

plaats 
aan 

grote 

feesten die 

regelmatig geluids- 
en 

parkeeroverlast 
veroor- 

zaakten. Daarmee 
paste 

het 
partycentrum 

niet meer in dit 

kleine 

dorp 
met 311 inwoners. Door de brand ontstond de 

kans in 

gesprek 
te 

gaan 

met de 

eigenaren 
om de locatie 

aan 
te 

kopen 

en 
herbouw van het 

partycentrum 
te voorko- 

men. 

Belangrijk 
voor de leefbaarheid in het 

dorp 
en om 

nieuwe 

jarenlange 
overlast te voorkomen. De 

gemeente- 

raad stelde hiervoor voor de zomer krediet beschikbaar. 

De 

overgebleven 
resten 

op 
het terrein 

sloopten 

we 
vervol- 

gens 

en nu 

bekijken 
we hoe we het terrein kunnen ontwik- 

kelen. De insteek is 

(tijdelijke) woningbouw. 

Klaar 
voor 

de 
Omgevingswet 

sitemanager 
van de 

Aviko, 
de directeur Klant en Markt van 

BINX 

Smartility, 

een 
Achterhoekse wethouder 

wonen en 

een 

strafrechtspecialist. 
Met 

burgemeester 
Besselink 

liep 

de Hummelose mee die als ode aan de vrouw samen 

met 
vrouwelijke 

inwoners uit haar 

dorp 
die 

dag 
ook een 

speciaal filmpje 
uitbracht. 

(geanonimiseerd)

   

  

Top’s 
weer 

tiptop 

6 De 5 Toeristische 

Overstap 
Punten 

(TOP's) zijn 
in de zomer vernieuwd. 

Met de 

upgrade krijgen 
gasten, 

maar ook 
inwoners, 

die er komen 

Î 

veel betere 
en 

passende 
informatie 

5 

i 

PE …carmee we ze 

inspireren 
en ver- 

Jes 

‚leiden 
om 

eropuit 
te 

gaan 
in 

onze 

EE 

; 

prachtige omgeving. 
De vernieuwde 

TOP's 

kregen 
een, op 

de locatie 

afgestemd, 
cortenstalen 

of RVS-scherm 
met 

digitaal 
scherm. De bekende 4 

meter 

hoge kegel 
van 

gaas 

met stenen bleef.   

een verantwoorde manier 
te 

kunnen vann. De 

eigen- 

tijds 
ontworpen 

aanbouw 
is een 

duidelijke toevoeging 

geworden 
aan dit 

rijksmonument. Tegelijkertijd 
is een duur- 

zaamheidsslag gemaakt. 
Zo 

kreeg 
het nieuwe dak van de 

aanbouw 

zonnepanelen. 
k 

Terrein Gouden Paleis 
in 

Achter-Drempt 

es 

aangekocht 
Ex 

In 2022 brandde 
partycentrum 

het Gouden Paleis in   (geanonimiseerd)
In 2023 

legden 
we de laatste hand aan de 

voorbereidingen 

voor 
de nieuwe 

Omgevingswet 
die 1 

januari 
2024 

inging. 

lets veranderen aan 

je 
leef-, 

woon- of 

werkomgeving? 
Met 

de nieuwe 

Omgevingswet 
is dit 

eenvoudiger. 
De wet bun- 

delt 26 
wetten 

en honderden 

regels 
in 1 

wet. 
Dit 

zorgt 

er 

onder andere voor dat het 

proces 

rondom het 

aanvragen 

van 

vergunningen 

nu 
sneller én 

goedkoper 
is. We 

pasten 

hiervoor onder meer ons beleid en onze 

informatieserings- 

processen 

aan. 

(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)



Groot aantal 

woningbouwinitiatieven 

    
Ook in Bronckhorst is de 

vraag 

naar 

woningen groot. 

We 

willen dat 
iedereen, 

jong 

en 

oud, 
hier 

goed 
kan 

wonen 
in 

een betaalbaar en duurzaam huis. De ambitie is daarom 

t/m 2030 1.700-2.200 

woningen bij 
te bouwen. In de hele 

gemeente zijn woningbouwinitiatieven 
om 

te 
zorgen 

voor 

extra 

woningen. 
Dat doen we via 

uitbreiding 
aan de rand 

van 
de 

grote 
kernen 

Hengelo, 
Hummelo, Vorden, 

Steende- 

ren en Zelhem. We zetter 

gemeentegronden 
en voormali- 

ge 
panden 

in 
en 

in het 

buitengebied 
kan 

meer 

gebouwd 

worden. Ook is in alle kernen 

woningbouw mogelijk. 
Zo 

besloten 
we 

in mei de 

voormalige 
basisschool De Vorde- 

ring 
in Vorden na een 

openbare inschrijvingsprocedure 
te 

verkopen 

aan 
ABC Staete 

Vastgoed 
die met 

een 
mooi 

plan 

kwam voor 9 betaalbare 

startersappartementen 

en een 

gemeenschappelijke 
tuin. Voor de Tarwestraat in Halle 

kwam een 

plan 
voor 12 

woningen (4 
senioren- en 8 

star- 

terswoningen). Op 
de locatie 

aan 
de 

Vordenseweg 
in Baak 

komen max. 46 

woningen 
die de nieuwe rand van het 

dorp 

gaan 

vormen. Het 
gaat 

om 

rijwoningen, 
twee-onder-een- 

kap woningen 
en 

vrijstaande woningen (2/3 
van de wonin- 

gen 

in een betaalbare 

categorie). 
In 

Velswijk 
ten oosten 

van 
de 

Paardendorpseweg 

en 
ten noorden 

van 
de Vels- 

wijkweg 
komen 17 nieuwe huizen: 8 

tussenwoningen, 
4 

hoekwoningen, 
drie 

patiowoningen 

en een 
twee-onder- 

een-kapwoning, 
met name voor starters en ouderen. 

Op 

initiatief 
van 

de 

Dorpsraad Drempt 
is in 

Drempt 

een 

woningbouwinitiatief 
ontwikkeld voor 32 

woningen op 

het 

terrein tussen de 

Zomerweg 

en 

voetbalvereniging 
HC '03 

met 
een mix van 

woningtypes (de 
helft 

rijwoningen 
en ver- 

der 

vrijstaande woningen 

en 

tweekappers) 

voor 
verschil- 

lende 

doelgroepen (starters, 
senioren en 

doorstromers). 
In 

Wichmond 

geven 

we 13 kavels uit. Over de 

plannen 

voer(d)en 
we 

gesprekken 
met 

buurtbewoners. Om inwo- 

ners 

op 

de 

hoogte 
te houden van 

woningbouwplannen 

geven 

we 
de nieuwsbrief Wonen in Bronckhorst 

uit, 
die 

ruim 1.300 abonnees telt. De 

krapte op 

de 

woningmarkt 
en 

de sterke 

prijsstijgingen 
maken het 

voor 
starters 

moeilijk 

om de 

woningmarkt op 

te komen. We verruimden de star- 

terslening 
zodat het aanbod 

voor 
starters 

groter 
is 

en ze 

meer financiële ruimte voor de 

aankoop 
van hun eerste 

koopwoning 
hebben. Het 

max. 

aankoopbedrag 
is 

nu 
€ 

300.000,- 
(was 

€ 

225.000,-) 
en de 

lening 
die we kunnen 

verstrekken is 
nu max. 

€ 
40.000,- 

(was 
€ 

25.000,-). 
Om 

starters 
een beter beeld 

te 
geven 

van de 

huidige 
starters- 

woningmarkt, organiseerden 
we in november een bustour 

langs inspirerende woningbouwprojecten. 

Miljoenen investering 

in de 

samenleving 

In het 

najaar 
besloten we 20 

miljoen 
euro extra te investe- 

ren 
in 

projecten 
op 

het 

gebied 

van 

leefbaarheid, sport, 

onderwijs 
en economie. Daarmee komt onz >+c-ale inves- 

teringsagenda 
op 

ruim 42 

miljoen 

euro. 
Het 

gaat 

om 
inves- 

teringen 
in onder meer nieuwe basisscholen in Zelhem en 

Halle, 
verbeteren/vernieuwen 

van 
verschillende 

sporthal- 

len 

(o.a. 
De 

Kamp 
in 

Hengelo 
in 

2024), herinrichting 
van 

de 

Zomerweg 
in 

Achter-Drempt 

en 
de 

uitvoering 

van 
vitale 

kernen 

projecten. 
Denk aan het 

vergroenen 

en verkeers- 

veiliger 
maken 

van 
de 

Dorpsstraat/Zutphenseweg 
in Vor- 

den, 
de 

herinrichting 
van de 

Smidsstraat/Magnoliaweg 
in 

Zelhem en de werkzaamheden in het centrum van Steen- 

deren zoals de 

aanpak 

van 
het 

Marktplein. 
Ook willen 

we 

meer locaties voor 

bedrijven 
om ook in de toekomst een 

gezonde 
economie 

en 

werkgelegenheid 
te kunnen 

garan- 

deren en wordt het 

Industriepark 
in Zelhem flink 

opge- 

knapt. 
Grote 

projec- 

ten uit de investe- 

ringsagenda zijn 

ver- 

der de bouw van het 

Kompaan College 
in 

Vorden, 
verduurza- 

ming 

van 
de Bloe- 

menbuurt in Zelhem 

en 

budget 
voor de 

bouw van een nieuw 

sportcomplex 
in 

Keijenborg. 
  

Veel 

ontwikkelingen 
voor 

goede zorg, 

welzijn 
en 

sport 

Onze inwoners 

zijn 

zeer 
betrokken 

bij 
elkaar. Er 

zijn 
vele 

vrijwilligers, mantelzorgers 
en betrokken 

buurtgenoten. 

We stelden nieuw 

mantelzorgbeleid 
vast om 

mantelzorgers 

nog 

beter 
te 

ondersteunen. Met maatwerk willen we meer 

aandacht besteden aan 

bepaalde groepen mantelzorgers, 

zoals werkende 

mantelzorgers. 
Denk 

aan een 
toolkit 

voor 
hun 

werkgevers. 
Daarnaast 

organiseerden 
we veel activiteiten en 

dat 

blijven 

we 

doen, 
zoals 

wandelingen 

en 
thema-avonden 

voor 

mantelzorgers. Tijdens 
de 

mantelzorgverwendag 
in 

november zetten 
we 

ruim 150 

mantelzorgers 
in het 

zonnetje. 

  
Met 

jonge mantelzorgers 
ondernamen 

we zo nu en 
dan 

leuke 

uitjes. 
Verder konden inwoners voor hun 

mantelzorger 

ook 
weer onze 

mantelzorgwaardering 
aanvragen. 

Om de 

enorme inzet van de vele 

vrijwilligers 
en het 

vrijwilligerswerk 

zo 

goed mogelijk 
te 

ondersteunen, 
stelden 

we 
nieuw 

vrij- 

willigersbeleid 
vast. 

Belangrijk 
onderdeel is de 

inrichting 

van een centraal 

vrijwilligerspunt 
in 

2024, 
waar 

vraag 

en 

aanbod samenkomen en mensen terecht kunnen 
met 

allerhande 

vragen 

over 

vrijwilligerswerk. 
We 

gingen 
met 

elkaar 
aan 

de 

slag 

om 
te 

bepalen 
wat de komende 

jaren 

belangrijk 
is 

qua 
sport 

en leefbaarheid. 

Belangrijk, 
omdat 

veel 
vragen 

rond 
sport 

en 
leefbaarheid direct met elkaar te 

maken hebben. Denk aan de 

mogelijkheid 
voor 

ouderengym 

in 
een 

dorpshuis 
of 

ontmoetingsactiviteiten 
in 

een 

sporthal. 

Uit de 

gesprekken 
bleek dat we 

per gebied (de voormalige 

gemeenten) 
moeten 

bekijken 
wat 

nodig 

en 

belangrijk 
is. 

Doel is een vitaal Bronckhorst waarin 

verenigingen 
en 

maatschappelijke voorzieningen toekomstbestendig 

en 

toegankelijk zijn 
voor iedereen. Streven is dat de 

plannen 

in het 

voorjaar 
2024 klaar 

zijn. 
We verstrekten vele vormen 

van 

zorg 

en 

ondersteuning 
aan inwoners die dat 

nodig 

hebben. 

Huishoudelijke hulp, zorg, begeleiding 
en 

regelingen 

voor mensen 
die het financieel niet 

meer 
rond 

krijgen (zie 

alinea 

cijfers producten 
en 

diensten). 
Ook is 

goed gebruik 

gemaakt 

van 
de 

energietoeslagregeling 

en onze 

energie- 

coach 

hielp 
veel inwoners met advies om de 

energierekening 

thuis te 

verlagen. 
We startten 

dorpskamers 
in 

Vorden, 
Hen- 

gelo 
en Steenderen waar inwoners die zelf niet zo 

makkelijk 

op 
pad 

gaan 

een 

plek 

hebben waar 

gezel- 

ligheid 
is. In Zelhem 

komt in 2024 een 

dorpskamer. 
Het aan- 

tal 

(complexe) 
schei- 

dingen 
neemt toe. 

0 

Om te voorkomen dat 

kinderen in de knel 

: 

Ei 

J 

komen als hierdoor 

problemen 
in het 

gezin 
zich 

opstapelen, 

richtten we in het 

najaar 
samen met Humanitas het relatie- 

punt op. 
Een 

veilige plek waar je over je 

relatie of 

scheiding 

kunt 
praten. 

In december kwamen we met nieuw bestaans- 

zekerheidsbeleid 
om 

inwoners die moeite hebben 
om 

rond 

te 
komen 

te 
ondersteunen. We willen dat kinderen kunnen 

blijven 
deelnemen 

aan 

sport, 
cultuur 

en 
school activiteiten 

en voor volwassenen 

zijn 
er cursussen om financieel fit 

te 

blijven 

en 
komt 

er een 
online 

informatieplatform 
met 

onze 

ondersteuningsmogelijkheden, tips 
en activiteiten zoals 

ruilbeurzen. Om een 

gezond 
leven te 

stimuleren, 
stelden 

we 
het Plan 

van 

aanpak 
GALA 

(Gezond 

en 
Actief Leven 

Akkoord) op. 

Voor het uitvoeren van activiteiten uit het 

plan 

kregen 

we 
extra 

gelden 

van 
het 

rijk. 
Dit zetten 

we 
onder 

meer in voor 

valpreventie 
voor 

ouderen, 
samen met de 

scholen werken 
we aan 

mentale 

gezondheid 

van 

jeugd 

en 

het 

organiseren 
van 

beweegactiviteiten. 
Onze combinatie- 

functionarissen 

organiseerden 
in 2023 

weer 
veel leuke 

sport 

en andere acti- 

viteiten 

voor jonge- 

ren 

op 

hun scholen 

en 
in de vakanties 

en 

voor volwassenen 

boden ze onder 

meer OldStars 

voetbal en tennis. 

We brachten ook 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

  

    

  

weer een 

Fitgids 
voor 

55+ uit, 
een 

handig 
overzicht van 

gezonde 
activiteiten voor deze 

groep. 

Er 

ligt 
een 

grote 

opgave 

om onze 

sportaccommodaties goed 
in 

bedrijf 
te 

houden. De kosten 

zijn hoog 
en we zien dat er veel 

geld 
en 

inzet 

nodig 
is 
om voor een 

gezonde 
toekomst. We maakten 

stappen 
in de 

voorbereiding 
van het verduurzamen van 

sporthal 
De 

Kamp 
in 

Hengelo 
in 

overleg 
met de 

gebruikers. 

Verder stelden 

we, vanwege 

de 
gestegen kosten, 

in het 

najaar 
extra 

budget 
beschikbaar 

voor een 
nieuwe 

sport- 

accommodatie in 

Keijenborg. 
Een initiatief van de samen- 

leving, 

waar 

wij 

aan 
meewerken. 

Nieuwe school 

Kompaan 
in Vorden 

in aanbouw 

In het 

najaar 
stelde de raad 

extra krediet beschikbaar 

voor de bouw van het nieuwe 

Kompaan College 
in Vorden. 

Het in 2020 

geraamde budget 

was 
niet 

toereikend, 
doordat 

onder meer arbeids- en mate- 

riaalkosten 

hoger zijn geworden 

en de 

energieprijzen stegen. 

Op 
de meerkosten 

was 
al 

voorgesorteerd 
door de ver- 

wachtte 

voorbereidingstijd. 

In 2023 kwam het definitief 

ontwerp 
voor het 

gebouw 
en de buitenruimte 

gereed, 

werd de 

grond bouwrijp gemaakt 
en in november onthulden 

we 

tijdens 
een 

feestelijke happening 
het bouwbord om 

de start 
van 

de bouw te markeren. De 

verwachting 
is dat 

de nieuwbouw na de 

jaarwisseling 
2024-2025 de deuren 

opent. 
De bouw 

van een 
nieuwe onderscheidende 

en 

toekomstbestendige 
school voor 

voortgezet 
onderwijs 

is 

belangrijk 

voor 
de toekomst 

van onze 

jeugd, 
de werk- 

gelegenheid 
en leefbaarheid van Vorden en Bronckhorst. 

  

Opvang (Oekraïense) vluchtelingen 

In 2023 

vingen 

we 
in Bronckhorst ruim 200 

vluchtelingen 
uit 

Oekraïne 

op. 

In zowel verschillende 

(grotere) gemeentelijke 

opvanglocaties 
als 

bij 
een aantal 

gastgezinnen. 
Ook onder- 

steunden we de 

vluchtelingen op 

vele manieren. Onder 

meer via de 
steunpunten 

in 

Hengelo 
in 

samenwerking 
met 

de kerk 
en 

Vluchtelingenwerk, 

en 
met 

begeleiding 

naar 
werk 

en school. In verschillende 

dorpen zijn 
ook taallessen. 

Verder 
vangen we, 

net zoals 

afgelopen 

winter, 
in De Betteld 

in Zelhem deze win- 

ter ook 
weer 

enkele 

maanden 70 minder- 

jarige 
asielzoekers 

op. 

Bijdragen 

aan 
biodiversiteit 

Onze natuurwaarden en biodiversiteit versterken we 

graag 

samen met betrokken inwoners en 

organisaties. 
We hebben 

een 

biodiversiteitsplan, 
waarin staat hoe 

we 
dat doen. In 

een aantal 

projecten 
kozen we voor bloeiende 

plantvakken 

met 
meer 

biodiversiteit. Deze 

verandering 
gaan 

we 

komende 

jaren 
doorzetten. Ook startten we in het 

voorjaar 

op 

zes 
locaties 

een 

proef 

om 

gazons 
in de kernen minder te 

maaien en in te zaaien met een inheems kruiden-bloemen- 

mengsel, 
zodat bloemenweides ontstaan. Om 

planten 

en 

dieren meer kans 
te 

geven 

maaien we 80% van de bermen 

en 

graslanden ecologisch. 
Bermen 

gaan 

er 
daardoor anders 

uitzien 
met 

verschillende 
kruiden, 

bloeiende 

planten 
en 

struikgewas. 
Ook wordt de 

begroeiing hoger 

en 

ruiger, 

waarbij 
we wel 

zorgen 

dat 

wegen 

en 

kruispunten veilig 

en 

overzichtelijk blijven. 
Hiervoor 

kregen 
we van 

Stichting 

Landschapsbeheer 
Gelderland de 

aanmoedigingsprijs. 

Bronckhorst doet mee aan een 

landelijke pilot 
om 

groene 

reststromen, 
zoals bermmaaisel 

en 

bladresten, 
lokaal te 

verwerken. We verzamelen het 

afgevallen 
herfstblad, 

laten 

dat fermenteren 

volgens 
de 

Japanse 
Bokashi methode 

en 

gebruiken 
dat als bodemverbeteraar in de 

groenvakken. 

Hiermee 

verrijken 

we 
de bodem met 

organische 
stof. 

Dat is 

goed 
voor het bodemleven en het houdt vocht 

vast 

bij 
de 

beplanting. 
In di 

or 

ject 
onderzoeken 

we o.a. samen 

met 
de 

Wage- 

ningen 

Universiteit 

de voor- en 

nadelen 

van 

Bokashi 

omdat het 

nog 

niet is 

toegestaan 

in ons land. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

  



Lidl 

Deal 
met 

minister 
in Steenderen 

05 

p 

In mei is de 
eerste 

Town 
Deal, 

een 

k 

samenwerking 

Ep 

van een 

jaar 
om 

de 

uitdagingen 

van kleinere 

gemeenten 

aan 
te 

pakken, getekend. 

_ 

Daarvoor kwamen 

minister 

BE. 

bestuurders 

v 

van de 
vijf 

deelnemende 

gemeenten, 

en 
lokale 

partijen 

naar 
de Kei 

in 
Steenderen. 

Jeugdburgemeester plantte 
er samen met de minister 

een 
boom 

om 
de 

ondertekening 
te markeren. 

Gemeenten, 

rijk, kennisinstellingen 
en 

private partijen 
zetten 

zich in om 

vraagstukken 

over 

wonen, werken, 
leven 

en 
recreëren het 

hoofd 
te 

bieden. Dit 
moet 

zorgen 

voor vernieuwende ideeën 

voor 
de doorstroom 

op 
de 

woningmarkt 

en 
het 

vergroten 

van 

het 

woningaanbod, 
het behoud van lokale 

voorzieningen, 

verduurzaming 
en 

vergroting 
van de economische kwaliteit 

van een 

gemeente 
of 

regio. 
De 

opgedane 
kennis 

en 
lessen 

worden 

gedeeld, 
zodat ook andere 

gemeenten 
hier hun 

voordeel 
mee 

kunnen doen. De 

ondertekening 

was 
in 

Steenderen omdat we hier met lokale 

partijen mogelijkheden 

voor een 

zogenaamde regiorotonde 
met lokaal 

energie- 

systeem 
verkennen. Bovendien 

zijn 
er al mooie voorbeelden 

van 
innovatief samenwerken. 

Waterzuiveringsbedrijf 
Water- 

stromen 
levert 

biogas 
aan 

aardappelverwerker 
Aviko, 

Aviko 

levert restwarmte 
aan 

het 

nabijgelegen 
buitenzwembad 

en 

de 
school, 

energiecoöperatie 
BoeN 

plaatste 
een zonnedak 

bij boerderij 
Holthuizen, 

waarvan 
inwoners via de 

postcode- 

roos 

groene 
stroom 

krijgen. 

(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

  

Duurzaam 

Bronckhorst 

Bronckhorst wil 

energie- 

neutraal worden. Dat bete- 

kent dat 
we 

alle 

energie 

die we hier verbruiken in 

de 
gemeente 

opwekken. 

Daarvoor kwamen we in 

het 

najaar 
met 

de 

Herijkte 

Routekaart, 
die de route 

aangeeft 
om 

in 
te 

spelen 

op 
de 

veranderingen 

in 
het 

energielandschap 
en om 

energiearmoede tegen 
te 

gaan. 

Dat doen 
we 

op 

vier 

sporen: Dorps Energie 
Processen, 

warmtetransitie, 
lokaal 

energiesysteem 
en 

grootschalige 

energieprocessen. 
We werken 

samen 
met 

inwoners, 

dorpsbelangenorganisaties, energiecoöperaties, 
de net- 

beheerder 
en 

woningcorporaties 
aan een 

aardgasvrije 

gemeente. 
In 2050 moeten alle 

woningen 
en 

gebouwen 

in 
ons 

land 
van 

het 

gas 

af 

zijn. 
We 

kregen 
een 

bijdrage 

van het 

rijk 
en de 

provincie 
voor het realiseren van de 

Wijk 

van 
de Toekomst. Daarmee 

gingen 
we 

in de Bloemenbuurt 

Zelhem en 

stadje 
Bronkhorst aan de 

slag. 
We zetten 

samen met 
bewoners 

en 
organisaties stappen 

om 
energie 

te 

besparen 
en 

op 
te 

wekken, 
klimaatbestendig 

te worden 

en een 
fijne leefomgeving 

te 
behouden. Wat 

we leren, 

nemen we mee naar 
de 

Dorps Energie 
Plannen, 

die 
we 

in diverse kernen 
startten. 

Met 
een 

Dorps Energie 
Plan 

kunnen 
inwoners, 

organisaties, 
boeren 

en 
ondernemers 

samen en ieder 
op 

een 

eigen 
manier werken aan acties 

voor 
het 

besparen 
van 

energie, opwekken 
van 

duurzame 

warmte en elektriciteit. Het 

dorp 
maakt de 

plannen. 
De 

gemeente 
werkt 

samen en 
ondersteunt. Na Steenderen 

en 

Keppel-Eldrik 
ontstaat nu ook in Vorden en 

Olburgen-Rha 

mooie 

energie. 
We stelden extra 

geld 
beschikbaar 

aan 

woningeigenaren 
met een slecht 

geïsoleerde woning. 

Door hen financieel 
te 

ondersteunen 
voor 

het treffen 
van 

isolatiemaatregelen besparen 
deze huishoudens 

energie 

en 
geld. 

We 

kregen 
ook 

geld 
van 

het 

rijk 
om 

bewoners 

hulp 
te bieden 

bij 
het verduurzamen van 

woningen 
in het 

buitengebied. 
Ook werkten 

we aan 
plannen 

voor 
energie- 

tuin De 

Langenberg 
in Zelhem met betrokken 

partijen. 

Energiecoöperatie 
Biozon werd onze Duurzame Ster van- 

wege 

hun 
grote 

inzet sinds 

januari 
2019 

voor 
de 

overgang 

naar duurzame 

energie 
in de 

gemeente. 
Op voormalige 

stortplaats 
de 

Langenberg 
zetten 

zij 
stortgas om 

in duur- 

zame elektriciteit. De 

energiecoöperatie kreeg 
een 

speciale 

tegel 
voor ons 

gemeentehuis. 
Daarnaast reikten 

we 
eind 

2023 voor het eerst de Groene Pluim uit. Daarmee 
geven 

we 
lokale ondernemers 

een 
impuls 

om 
duurzaam 

te 

ondernemen. De Groene Pluim 

ging 
naar de 

biologisch 

dynamische Boerderij 
Ruimzicht in 

Halle, 
die daarmee 

de eerste winnaar van Gelderland was! Verder 

plaatsten 

we meer 
openbare laadpalen 

voor 
elektrische auto's. 

Onder 
meer 

plekken op 

zoals in Vorden 

(station), 
Wichmond 

(sportterrein), 
Bronkhorst 

(centrale parkeerplaats) 
en 

Zelhem 

(sporthal) 
die inwoners 

na een 
oproep 

in februari 

massaal 

doorgaven. 

(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)

  

  (geanonimiseerd)

  (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)
Op 

1 

juni, 
de 

dag 

van 
het 

kind, 
kregen 

een 

blij 
verraste 

(13) 
uit Steenderen en 

(14) 

uit 

Kranenburg 

van 

burgemeester 
Besselink 

en 
mede- 

juryleden jeugdburgemeester 
en 

RJ 

een 

jeugdlintje. 
Met het 

lintje 
zetten 

wij jongeren 
in het 

zonnetje, 

die iets 

bijzonders 
doen in Bronckhorst en daarmee 

misschien wel een held 

zijn 
voor anderen in hun 

omgeving. 

helpt 
leidster 

[EJ 
met 

groot 
enthousiasme 

bij 
de 

peuter- 
en 

kleutergym 
in Vorden. 

helpt 
mee 

bij 

dorpshuis 
De Kei in Steenderen met vele klussen. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

De 

jeugd 

heeft de 
toekomst 

  (geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)
(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Jsuadbunemsesrr IN | 
verrichtte 

in 
2023 verschillende 

activiteiten. Zo was 

hij bij Koningsdag, 
de 

dodenherdenking 

en 
de 

uitreiking 

van 
de 

jeugdlintjes. 
Het 

kinderparlement 

kwam in 2023 verschillende keren 

bijeen. 
De 8 leden onder 

leiding 

van 
de 

jeugdburgemeester 
zetten zich in 

voor 

duurzaamheid en armoede. Ze dachten mee over nieuwe 

vrijwilligers- 

en 
bestaanszekerheidsbeleid 

en 

legden 

een 

heuse 
moestuin aan 

bij kinderboerderij Feltsigt 
in Bekveld. 

De 
oogst 

ging 
naar enkele inwoners die 

weinig 
te besteden 

hebben. Verder boden ze de raad een Toekomststoel 

aan, 

een 

lege 
stoel die in iedere 

raadsvergadering 
de toekomst 

vertegenwoordigt 

en eraan 

helpt 
herinneren 

om 
duurzaam- 

heid mee te 

wegen 

in de besluiten van de raad. In oktober 

werd 

uit Steenderen 

gekozen 
als nieuwe 

jeugdbur- 

gemeester 
en een nieuw 

kinderparlement geïnstalleerd. 

In het 

najaar 
werd bovendien 

op 
onder 

meer 
initiatief 

van 

het 

jonge 
raadslid 

Mette Westerink 

besloten een 

jongeren- 

adviesraad 
op 

te richten 

om het 

belang 
van 

jongeren 
meer mee 

te 
kunnen nemen in 

de 

besluitvorming. 

EE 

Dit wordt 
nu 

opgezet. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Groep 
8 
aan 

de macht 

In november bezochten ruim 300 

groep 

8 

leerlingen 
van 

13 basisscholen het 

gemeentehuis. 
Dit deden 

zij 
in het 

teken van 

‘Groep 
8 aan de 

macht’, 
dat de 

gemeenteraad 

organiseerde. 
Onder 

leiding 

van 

burgemeester 
Besselink 

grepen zij 
de macht 

tijdens 
twee 

kinderraadsvergaderingen. 

Vanuit hun 

standpunt representeerden zij 

voor even een 

eigen politieke partij. 
De kinderraadsleden wisselden 

standpunten 
uit 

over een 
aantal voorstellen. 

Uiteindelijk 

werd democratisch 

gestemd 
voor de beste voorstellen. 

Basisscholen De 
Woordhof, 

De Leer en Pierson 

gingen 

ervandoor met 
een 

prijs 

van 
€ 

250,- 

om 
hun voorstellen te 

realiseren. De 

leerlingen gaan 

onder meer een 

bloemrijke 

plek, activiteitenmiddag 

voor 
ouderen 

en 
kinderen 

en een 

opknapbeurt 
van een 

crossbosje 
realiseren. Ook was er 

een 

speciale quiz 

en 

rondleiding 
door het 

gemeentehuis. 

  

(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

  

Station 
Vorden 

verkocht 

Na 

jarenlange 

leegstand 

ver- 

kochten we in 

september 
het 

stationsgebouw 

in Vorden aan 

van 't Dekkers- 

huus BV uit 

Udenhout. 

Hij 

heeft 

zijn 
‘roots’ 

in het 

dorp 
en 

kwamals beste 
8 ij 

uit de bus na een 

openbare inschrijving. 
Heti is de 

bedoeling 

dat 

hij 

in 
de eerste helft 

van 
2024 met de restauratie start. 

Zijn ontwerp 
voorziet 

straks 
in enkele studio's voor 

starters 

op 
de 

verdieping 

en 

op 
de 

begane grond 
commerciële 

functies 
met 

een 

maatschappelijke achtergrond 
en klein- 

schalige 
horeca. Denk aan 

verkoop 
van 

streekproducten 

en een 

stop- 

en 

startplaats 

voor 
wandelaars. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

  

Verkeersveiligheid 
en 

duurzaam 

onderhoud 

wegen 

In Bronckhorst 

ligt 

ca 

3,5 
miljoen 

m? 

verharding (670 
kilometer 

aan 

wegen). 
We onderhouden deze continu. Dat is onze 

plicht 

en 
doen 

we om 
te 

zorgen 

voor 

veilige 

en 

begaanbare 

wegen, 

fiets- en 

voetpaden. 
We onderhouden 

volgens 

een 

onderhoudsprogramma. 
Daarmee hebben 

we een 

gestructureerde aanpak 
met 

een 

prioriteitenlijst 
en 

bijbe- 

horende 

budgetten. 
Het herstellen 

van 
schade 

aan een 

ontsluitingsweg gaat bijvoorbeeld 
vóór schade aan een 

weg 

naar een weiland en onderhoud aan 

fietspaden 
en 

voetpaden krijgt voorrang 
boven een 

parkeerplaats 
of 

een 

weg 

in het 

buitengebied. Op 
een 

groot 
aantal 

wegen 

(ca. 
1.500 

locaties) zijn 
onderhoudswerkzaamheden 

uitge- 

voerd. Asfalt en straatwerk werd vernieuwd of 

gerepareerd 

(bijvoorbeeld scheuren), 
zoals 

Vierakkersestraatweg, 

Baakseweg 
en Dr. A. Ariënsstraat in Steenderen. Ook 

zijn 

er 
diverse 

fietspaden geasfalteerd. 
Een aantal 

wegen 
is 

; 

heringericht 
zoals 

vijf 
straten in de 

Bloemenbuurt in 

Zelhem 

(Dahlia- 
| 

straat, 
Ziniastraat, 

Zonnebloemstraat, 

Asterstraat en 

Papaverstraat) 

en 
de 

J.F. Oltmanstraat 

in Steenderen. 

Gebiedsgerichte aanpak 
verkeer 

Hummelo/Laag-Keppel 

Op 
de 

Dorpsstraat 

en 
de 

Hummeloseweg 
in 

Laag-Keppel 

is al 

lang sprake 
van verkeersoverlast. Om dit aan 

te 
pakken 

en 
de 

verkeersveiligheid 

en 
leefbaarheid te 

verbeteren, 

stelde een 

klankbordgroep 
met 

vertegenwoordigers 
van 

bewoners, 
ondernemers en 

dorpsraden 
uit 

Keppel, 
Eldrik, 

Hummelo en 

Drempt 
een advies 

op 

dat uit 3 

deeltrajecten 

bestaat. Provincie en 
gemeente 

maken 

op 

basis van het 

advies 

afspraken 

over 
de verdere 

uitvoering 

van 

gewenste 

maatregelen. 
Eén van de 

mogelijke oplossingen 
is het 

plaatsen 

van een 
landbouwsluis 

om 
het 

doorgaand 
verkeer 

in de 

Dorpsstraat 
te weren. De beste locatie voor de 

landbouwsluis wordt via 2 

proefplaatsingen bepaald. 

Beide 

proeven zijn 
achter de 

rug. 

Via een 

enquête 
konden 

bewoners én 

weggebruikers 
hun 

ervaring 

en 

opmerkingen 

kwijt. 
Daar werd veel 

gebruik 
van 

gemaakt. 
Via 

digitale 

platforms 
leidden de 

proeven 
tot felle reacties onder de 

bewoners in het 

gebied, 
net 

daarbuiten en 

bij 
de forenzen. 

Want 

afsluiting 
op 

de 
ene 

plek, 
leidt tot 

meer 
verkeer 

op 

andere 

wegen. 

Of het kost meer 

reistijd. 
De reacties waren 

niet alleen 

gericht 
tegen 

de 
overheden, 

maar ook 
tegen 

bewoners 
van 

het 

gebied 

en 
elkaar. Het is 

moeilijk 

een 

oplossing 
te 

vinden, 
waar iedereen tevreden over is. Maar 

we 
moeten met deze 

meer 
dan 30 

jaar 
oude situatie 

aan 

de 

slag. 
Via 

participatie 
worden de 

belangen 
in kaart 

gebracht 

en 
zoeken 

we 
binnen de 

gestelde 
kaders de 

beste 

oplossing. 

Provincie 
en 

gemeente gaan 

de 

tellingen 

en 

de uitkomst van 

de 

enquêtes 

analyseren. 

Naar 

verwachting 
#55 ge 

komt er in het 

$ 

voorjaar 
van 

2024 
een 

besluit. 

Eman 

   

  



Goede 
zorg 

voor bomen 

Bomen 

zijn 

belangrijk. 
Voor 

de 
natuur 

én 

ons karakteris- 

tieke Achter- 

hoekse land- 

schap. 
Daarom 

zorgen 

we 

goed 

voor onze 
bomen. We 

snoeien, 
kappen 

bomen in slechte 

staat en 

herplanten 
als 

vervanging. 
We kiezen daarvoor 

plekken 

waar 
bomen voldoende kans hebben 

om 
uit te 

groeien 
en volwassen te worden. Ook 

zorgen 

we voor 

meer 
bomen 

en 
variatie in soorten 

om 
de biodiversiteit te 

versterken. In 2023 

plantten 
we 550 nieuwe bomen. We 

controleren 
onze 

bomen iedere 3 

jaar. 
Verder zetten 

we 

het uitdelen van 

geboortebomen 
voort. 

In 2023 deelden 

we aan ca. 
100 ouders 

van 

pas 
geboren 

Bronckhorster 

baby's 
een boom uit. 

  

Aandacht voor ondernemersklimaat 

In 

juni 
is het 

Omgevingsprogramma 
werklocaties 

vastgesteld. 

Onderzoeken laten zien dat in Bronckhorst kort 
aan 

werklocaties bestaat van 15-20 ha. Daarom n we ons 

met het 
programma op 

het 

toekomstbestendig 
maken 

van 

verouderde 

bedrijvenparken. 
Ook willen we meer ruimte 

bieden 
voor 

bedrijven 
in 

vrijkomende agrarische bebouwing 

in het 

buitengebied, 
het uitbreiden van en/of de 

aanleg 
van 

nieuwe 

bedrijvenparken 

en 
het stimuleren 

van 

samenwerking 

tussen 
bedrijven onderling 

om onder meer duurzaamheids- 

doelen te realiseren. 

Politiek actief 

Om inwoners te interesseren 
voor 

de lokale 

politiek 

organiseerden 
we in het 

najaar 
weer de cursus Politiek 

actief. 30 inwoners deden 
mee en 

kregen 
inzicht in 

hoe de 

besluitvorming 
werkt, 

welke invloed 

je 
kunt 

uitoefenen als raadslid 
en 

wat 
een 

raadslid allemaal 

doet. Ze waren 
erg 

enthousiast en een aantal van hen 

is 

politiek 
actief 

geworden bij 
een van 

de raadsfracties. 

Raad 
vergadert 

interactiever 

Sinds het 

voorjaar vergadert 
de raad 

op 

een andere manier. 

Effectiever, transparanter 
en 

toegankelijker. 
Politieke avonden 

kwamen in de 

plaats 
van de 

commissievergaderingen. 
De 

raad biedt zo meer ruimte voor de 

inbreng 
van de 

samenleving 

en 
inwoners 

zijn 
vroeger 

betrokken 

bij 
de 

besluitvorming. 

  (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Bronckhorster cadeaukaart mede 
mogelijk 

gemaakt 

  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)
Met 

een 

eenmalige bijdrage 
steunden 

we 
de 

ontwikkeling 

van de Bronckhorster cadeaukaart. Een initiatief van 

Mooi Lokaal B.V. uit 
Zelhem, 

dat in 

juni gelanceerd 
werd. 

Een mooie 

impuls 

aan onze 
lokale winkeliers. Met de kaart 

kunnen consumenten 

bestedingen 
in 

plaatselijke 
winkels 

doen. Meer dan 120 winkeliers doen mee! 

Ondernemer van het 
jaar 

Ondernemers 

zijn belangrijk 

voor Bronck- 

5 

horst. Ze 
zorgen 

voor de werk- 

gelegenheid 

van 
inwoners, 

maar 

dragen 
ook 

in 

belangrijke 

mate 

bij 
aan 

de leefbaarheid 

in de kernen. 

Om 
onze waar- 

dering 
uit te 

spreken 
voor de ondernemers 

organiseerden 

we 
in november 

weer 
de 

uitreiking 

van 
de Ondernemer 

van het 

jaar prijs. 
Dit deden we samen 

met 
een 

werkgroep 

van 
enkele ondernemers 

bij 
Den Bremer in 

Toldijk. 
Er 

was 

ook een 

Startersprijs 
en 

Publieksprijs. 
De Ondernemer van 

het jaar 
werd 

van 
Rometron uit 

Steenderen, (geanonimiseerd)

van 
restaurant 

Pipa 
in 

Hengelo 
werd 

Starter van het 

jaar 
en van de 

Readshop 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

in Zelhem won de 

Publieksprijs. 
De 

eerste twee 
werden 

gekozen 
door een 

jury 
van ondernemers en de Publieks- 

prijs 
door inwoners. 

  

  

   

ging, 
kwam 

(geanonimiseerd)

Eind oktober werd bekend dat 

Marianne Besselink afscheid 

neemt 
als 

burgemeester 
van 

Bronckhorst en een 
overstap 

maakt naar het 

onderwijs 
als 

voorzitter van het 

college 
van 

bestuur 
van 

het 

Zone.college. 

Ze was acht 

jaar 
met heel 

veel 

plezier 

en 
enthousiasme 

onze 

burgemeester. 
Ze 

kondigde 
haar vertrek 

aan 

met een brief aan 
inwoners, 

ondernemers, 
verenigingen 

en 

organisaties. 
Half december 

was er 
ook 

een 

persoonlijk 

afscheid voor 
raad, 

ambtelijk apparaat 
en inwoners. 

Eind december werd bekend dat 

haar 

opvolgt 
als waarnemend 

burgemeester. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)   (geanonimiseerd)

Vrijwilliger 
van het 

jaar 
en 

kampioenen 

gehuldigd 

Tijdens 
de 

gezellige 

en 
drukke 

nieuwjaarsreceptie 
in het 

gemeentehuis op 

10 

januari 
2024 keken 

burgemeester 

en 
de wethouders met 

terug 

op 

2023 en blikten vooruit naar 2024. Ook 

huldigden 
we 

zoals 

altijd bijzondere kampioenen. Zij 
haalden 

een 

1e, 
2e 

of 3e 

plaats op 
een 

NK, 
EK of WK in 2023. Dit keer waren dat 

er 
75. Daarnaast zetten 

we 
de drie 

genomineerde Vrijwilligers 

van het 

jaar 
in het 

zonnetje. 
Dit waren de 

maandag/groen- 

ploeg 

van 
Zwembad in de Dennen uit 

Vorden, 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

uit Zelhem en uit 

Toldijk. (geanonimiseerd)

werd verkozen tot de 

Vrijwilliger 
van 2023. 

  

  (geanonimiseerd) (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)





Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is 
achterwege gelaten op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld
correspondeert met de bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

 J  Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van 
de eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


